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Styrelsen för Snättringe 
Sportklubb avger härmed 
verksamhetsberättelse för 2019

Allmänt
Snättringe Sportklubb är verksam 
sedan 1931 och bedriver sedan 
1933 orientering som 
orienteringslöpning, 
skidorientering och 
mountainbikeorientering. Klubben 
är ansluten till Stockholms 
orienteringsförbund, Svenska 
Orienteringsförbundet och därmed 
även Riksidrottsförbundet samt 
dess distriktsförbund. Klubben 
samverkar med andra 
orienteringsklubbar i 
25mannaföreningen och 
Söderkartor. Klubben ingår i 
Källbrinksalliansen tillsammans 
med övriga föreningar med 
verksamhet vid Källbrinks IP. 
Klubben äger klubbstugan vid 
Källbrinks IP, innehållande 
klubbrum, rehabrum, 
samlingslokal, kafé och förråd. 
Torpet Charlottendal, som klubben 
hyr av Huddinge kommun, 
används för läger och 
utflyktsändamål. Tränings och 
utbildningsverksamhet bedrivs året 
runt från klubbstugan, samt i 
skogarna i Huddinge med omnejd.

2 Omslaget: Karin och Viggo. Fotograf: Lasse Gerhardsson
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Styrelse
Ordförande
Nadja Dahlström

Vice ordförande
Björn Salomonsson

Sekreterare
Karin Abel

Kassör
CarlGunnar Forsberg

Ledamöter
Per Kallhauge (ArrK)
Anna Tedhamre 
(UngdK)

Revisorer
Ordinarie
Ingemar Tedhamre
Sture Lantz

Suppleant
Thomas Hugosson

Arrangemangs
kommittén
Sammankallande
Per Kallhauge

Ordinarie
Hugo Flordal
Håkan Carlqvist
Göran Nilsson
Roger Larsson

Kartor
Anders Wisén
Simon Hector
Ulf Lindberg

Ungdomskommittén
Sammankallande
Jim Christie

Banläggning och 
utsättning
Rune Rådeström

Hopp och skutt
Anders Abel
Johanna Svennersjö
Magnus Dalenstam
Elin Svensson
Alinda Blomqvist

Nybörjargrupp/Grön 
grupp
Erik Dyrelius
Henrik Norell
Johan Bernard
Jim Christie
Li Langemark

Vit grupp
Johan Lidmar
Monika Nordmyr
Hugo Flordal
Johan Sköldgård

Gul grupp
Anders Berntsson
Anna Tedhamre
Elisabeth Svanfeldt
Rune Rådeström

Orange grupp
Gunilla Kallhauge
Fredrik Eggöy 
Markhester

Blå grupp
Stefan Svensson Gelius

Laguttagning ungdomar
Stefan Svensson Gelius

Träningskommittén
Sammankallande 
Jörgen Hector

Ordinarie
Jonny Nilsson
Anders Karlsson
David Hector
Kristina Tedhamre
Frida Hector
Mats Hainke
Simon Hector
Stefan Svensson Gelius 
(samordning)

Laguttagning damer
Jonny Nilsson
Anders Karlsson

Laguttagning herrar
Simon Hector
Flavio Poltera (främst 
utländska löpare)
Anders Hedman
Tobias  Gelius

Laguttagning old girls
Gunilla Kallhauge

Laguttagning old boys 
och resurs
Göran Nilsson

Elit och juniorkontakt
David Hector
Jörgen Hector

Skido och MTBO
Anders Bergmark
Fredrik Eggöy 
Markhester

Bredd och motion 
vuxna
Nybörjarkurs
Stina Boräng
Mats Bern

Vuxengrupp torsdagar
Mats Bern
Elisabeth Hector
Gittan Gelius

Naturpasset
Anneli Lidmar
Stina Boräng

Utsättare och 
kontrollant
Olof Persson
Roland Nyman

Stugkommittén
Stugfogde Källbrink
Erik Dyrelius

Uthyrning Källbrink
Tobias Karlsson

Materialförvaltare bod 
och förråd
Jesper Andersson

Materialförvaltare IT
utrustning
Fredric Johansson
David Hector

Kaféansvarig
Karin Flordal

Kafévärd
Lennart Alnell

Inköp basvaror 
klubbstugan
Lidström Lauri

Klubbshop
Anna Wolgast
Anneli Christie
Fredrik Eggöy 
Markhester (assist med 
kontakt med 
klädleverantör)

Stugfogde Charlottendal
Anders Bergmark

Kommunikation
Webmaster
Patrik Äppelgran
Mikael Nilsson

Resurs
Gustav Ekner
Martin Nilsson 
(Instagram och 
Facebook)

Festkommittén
Sammankallande
Alva Karlsson

Ordinarie
Ylva Nilsson
Martin Nilsson
Monica Fröjd
Garnet Schindler

Wild Camp
David Hector
Jesper Andersson

Arkivering
Bertil Gelius

Register
Jenny Remén

Valberedning
Sammankallande
Elisabeth Hector

Ordinarie
Anneli Christie
Fredrik Eggöy 
Markhester 

Övrigt
Styrelsen (Presskontakt 
och Sponsring)4
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Möten och utbildningar

Årsmöte
Årsmöte 2019 hölls den 30 
januari i vår klubbstuga. Vid 
årsmötet valdes styrelse och 
kommittéer. Vi gjorde en 
stadgeändring detta år varmed vi 
tog bort sektionerna och har 
numera bara en enda styrelse. 

Styrelsemöten
Under verksamhetsåret har 
styrelsen haft 11 protokollförda 
möten.

Övriga möten och 
utbildningar

StOF
Vid StOF:s Tävlingsledarträff 28 
januari deltog Hugo Flordal.
Vid StOF:s Banläggarträff 4 
februari deltog Per Kallhauge,  
Simon Hector, Rune Rådeström 
och Lennart Bjursäter.  
Vid StOF:s Årsmöte den 11 mars 
deltog Nadja Dahlström.
Vid StOF:s ordförandeträff den 
12 juni deltog Nadja Dahlström.
Vid StOF:s Klubbledarkonferens 
9 november deltog Björn 
Salomonsson på 
ordförandemötet, Per Kallhauge i 
arrangemangsgruppen samt 
Gunilla Kallhauge i 
ungdomsgruppen.

Utbildningen Ungoteket 
arrangerat av StOF för ungdomar 

mellan 1525 år, som vill lära sig 
att skapa och leda orientering, 
fortsatte under våren 2019. Från 
Snättringe deltog Elin Wolgast, 
Cecilia Hector, Erik Lidström 
Lauri, Albin Hainke, Isak Gelius 
och Andreas Boräng. Elin 
Wolgast, Cecilia Hector och 
Andreas Boräng avslutade sin 
utbildning genom att arrangera, 
med hjälp av David Hector, en 
inomhusorienteringstävling, som 
blev Snättringes första KM i 
inomhusorientering. 

Idrottslyftet och 
anläggningsstöd
Snättringe SK har fått stöd på 15 
000 kr från idrottslyftet för att 
inreda det nya rehabrummet
d v s tidigare expeditionen. 

Stöd till anläggningar och 
idrottsmiljöer 2019 har gett oss 
bidrag till finansiering av 
nyritning av Flemingsbergskartan 
med 60 000 kr. 

SISU
Vi har även i år fått 15 000 kr 
från SISU för ett 
integrationsprojekt.
SISU har även stöttat oss med 
7500 kr till föreläsningar under 
våren. Den första var den 23 
januari med Helena Bergman 
"Scener ur en elitkarriär 
inspiration", som berättade om 
sin karriär och träning. Ett 30 tal 
medlemmar var med på 
föreläsningen. Den andra var den 
10 februari med Ebba Lago
Lengqvist som föreläste om "Hel 
och Stark  effektivare löpteknik", 
en praktiskt föreläsning i hur man 
ska träna utan att få skador. På 
denna föreläsning var det ca 20 
deltagare. Sedan föjde två 

föreläsningar efter träningarna 
gemensamt med OK Södertörn, 
den 9 mars med Gustav Bergman 
”Analys av orienteringsteknik, 
och 16 mars med Rune 
Rådeström "Träning förr och nu  
en historiebeskrivning i SSK 
färger".

SSK har även arrangerat en 
kartritningskurs under hösten vid 
3 tillfällen. Kursen leddes av 
kartritaren NilsGöran Olsson. Vi 
hade 7 st av klubbens medlemmar 
som var med på kursen. SISU 
stod för kostnaderna för denna 
kurs. 

O-Ringen i Stockholm 
2025
Björn Salomonsson var med på 
ett informationsmöte den 6 
november om Oringen i 
Stockholm 2025. David Hector är 
med i projektgruppen för 
planeringen av en ansökan.

25mannaföreningen
På 25mannaföreningens ordinarie 
årsmöte den 6 februari deltog 
Claes Andersson, som är 
ordförande för 
25mannaföreningen och Nadja 
Dahlström som representant från 
Snättringe. 

Snättringe SK representeras 
också av Fredic Johansson i 
arbetsgruppen för Wifi och i 
datagruppen.

25mannaföreningen har också 
haft ett möte under hösten om 
25mannas framtida organisation. 
Per Kallhauge och Björn 
Salomonsson representerade 
Snättringe på detta möte. Här 
påbörjades en diskussion om flera 
olika alternativ till fortsatt 
organisation för 25manna för att 
kunna säkerställa tävlingens 
kvalitet och fortlevnad. 
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Huddinge kommun
Snättringe SK var också med och 
visade upp sig vid 
Huddingedagen den 25 maj. 
Nadja Dahlström var ansvarig 
och fick hjälp av ca 8 ungdomar 
och föräldrar under dagen. Vi 
erbjöd labyrintOL, som 
uppskattades av många barn och 
ungdomar som kom och provade. 
Vi passade även på att sälja 
Naturpasset, kartor över 
Gömmaren och Visättra samt dela 
ut vår nya informationsbroschyr 
om Snättringe SK till de som var 
intresserade. 

I mitten av augusti var Nadja 
Dahlström och Karin Abel på ett 
möte med kommunen och övriga 
klubbar som har verksamhet runt 
Källbrinks IP. Mötet gick ut på att 
informera oss om att det planeras 
att anläggas skolpaviljonger 
nedanför tennishallen och på 
fotbollsplanerna längst från oss 
medan Utsäljeskolan byggs om. 
Arbetet beräknas ta 3 år. Det blir 
ingen direkt påverkan på vår 
verksamhet. 

Den 4 november anordnade 
säkerhetssamordnaren i 
kommunen en träff vid Källbrink 
angående de dåligt upplysta 
gångvägar och den ökade 
skadegörelsen. Alla 
idrottsföreningar i Källbrink var 

inbjudna samt Polis och 
Brandkår. Nadja Dahlström och 
CarlGunnar Forsberg 
representerade Snättringe. 

Kultur och fritidschefen i 
Huddinge bjöd alla 
idrottsföreningar i kommunen till 
ett idrottspolitiskt seminarium 
den 27 november. Nadja 
Dahlström var där för Snättringes 
räkning. Tyvärr var inte 
uppslutningen så stor, endast ca 
2030 personer.

Samråd och andra 
utlåtanden
Under året har Snättringe SK 
lämnat in yttrande vad gäller 
samråd som berör oss. Denna 
gång angående utbyggnad av 
elnätet FlemingsbergEkudden. 

Informationsbroschyr
Under våren arbetade styrelsen 
fram en ny uppdaterad 
informationsbroschyr om 
Snättringe SK. Den finns i både 
pappersform och på nätet. Det är 
meningen att denna broschyr ska 
delas ut till nya medlemmar. 

Medlemsregister 
Just nu är klubbens 
medlemsregister fördelat på flera 
olika system eftersom inget ger 
full täckning för de behov vi har. 
Vi har därför under hösten provat 
Sportadmin för att se om det 
skulle underlätta för ledare och 
ansvarig för medlemsregistret, vi 
har också undersökt Idrotten 
Online samt andra alternativ inom 
de befintliga systemen. Beslut om 
detta kommer att tas vid 
årsskiftet. 

Vision och mål för 
Snättringe SK
Ett omfattande arbete med att 
uppdatera klubbens mål och 
visioner har satts igång med ny 
fart detta år. Många av 
kommittéerna har kommit in med 
förslag för sin verksamhet, på hur 
målen ska se ut de närmaste 5 
åren. Styrelsen och 
träningskommittén har också 
arbetat fram förslag på nya 
visioner för klubben. Detta 
presenterades bl a på ett möte den 
21 oktober, som 
träningskommittén höll i 
klubbstugan. 

Nyhetsbrev från 
styrelsen
Styrelsen har börjat att lägga upp 
ett nyhetsbrev på hemsidan, som 
planeras komma ut ca 34 gånger 
per år. I detta brev berättar vi lite 
om vad vi i styrelsen jobbar med 
just nu. Det har 2019 kommit ut 
ett nyhetsbrev under hösten. 

Inköp basvaror 
klubbstugan
Lidström Lauri

Klubbshop
Anna Wolgast
Anneli Christie
Fredrik Eggöy 
Markhester (assist med 
kontakt med 
klädleverantör)

Stugfogde Charlottendal
Anders Bergmark

Kommunikation
Webmaster
Patrik Äppelgran
Mikael Nilsson

Resurs
Gustav Ekner
Martin Nilsson 
(Instagram och 
Facebook)

Festkommittén
Sammankallande
Alva Karlsson

Ordinarie
Ylva Nilsson
Martin Nilsson
Monica Fröjd
Garnet Schindler

Wild Camp
David Hector
Jesper Andersson

Arkivering
Bertil Gelius

Register
Jenny Remén

Valberedning
Sammankallande
Elisabeth Hector

Ordinarie
Anneli Christie
Fredrik Eggöy 
Markhester 

Övrigt
Styrelsen (Presskontakt 
och Sponsring)

Ny broschyr
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Kartverksamheten i SSK bedrivs i 
Arrangemangskommittén (ArrK). Anders Wisén är 
ansvarig för försäljning. Under året har Per 
Kallhauge och Göran Nilsson löpande deltagit i 
arbetet.
Alla uppdaterade kartor läggs i en struktur på 
Webforum som ”masterfiler” i OCADformat och 
har gjorts enkelt tillgängliga för klubbens 
medlemmar. Ett antal OCAD licenser är inköpta, 
vilka fördelas i kommittéerna. En full licens är 
installerad på klubbdatorn. 
För översiktlig information om klubbens kartor se 
www.snattringesk.se/kartor och SOFT:s karttjänst 
www.omaps.net

• Flemingsbergsskogen har nyritats inför 25manna 
2020 av NilsGöran Olsson och Fredrik Ahnlén, 
två av Sveriges bästa kartritare. Per och Mattias 
Kallhauge har ideellt ritat delar utanför 
tävlingsområdet. Kartkontroll görs av SSK och 
StOF. Slutligen ska SOFT godkänna kartan på 
”Nivå 1” senast under våren. Kartkostnaden 
delas med Hellas Orientering.

• De övriga kartorna. Gömmaren och Huddinge C 
fick lätta revideringar medan Mörtsjön fått en 
större översyn. Per K har reviderat Mörtsjön till 
vårtävlingarna i Mörtsjön. Anders W har gjort 
mindre justeringar på Gömmaren.

• Nya skolkartor/Lärkartor, i skala mellan 1:1000
6000. Uppdateras vid behov. Idrottslyftets bidrag 
till ritning av skolkartor har utgått, därför får 
klubben förlita sig på ideella krafter.

• Klubben är medlem i SÖKA, Söderkartor. Idag 
ingår 13 föreningar och Stockholms OF. SÖKA 
producerar tävlingskartor och stödjer klubbarna i 
mark och jaktsamråd.

– SÖKA har under 2019 nyritat Hall
Grödinge där Swedish League avgjordes 
under våren (Anders W ritade kartan). 
Nåttarö har nyritas som tränings och 
lägerkarta. Ett fantastiskt område som 
SSK kan utnyttja nästa sommar.

– På SÖKAs årsmöte som var den 20 
februari deltog Anders Wisén från 
Snättringe.

Kartor

2019 genomfördes följande 
aktiviteter:
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Midnattsloppet 17 
augusti
Snättringe SK hjälpte till med ca 
20 funktionärer på 
Midnattsloppet. Göran Nilsson 
var ansvarig från klubben.

SOFT
Vid årsskiftet kom några nya 
regler vad gäller arrangerande av 
tävlingar. Anmälningsavgifterna 
höjdes, arrangören måste betala 
arrangemangsavgift även för 
närtävlingar och kartskalan ska 
vara 1:7500 för DH45 och äldre. 

StOF-aktiviteter
Årets StOFläger, den 2426/5, 
med 20 deltagare inklusive ledare 
från SSK.

StOF HD1314 träffar varandra 
har haft 4 träffar under året, där 
57 ungdomar har deltagit per 
tillfälle från Snättringe. 
Snättringe arrangerade en av 
träffarna, där ca 40 ungdomar 
deltog. 

StOF Projekt HD1516 har haft 4 
träffar under året, där runt  5 
stycken har deltagit från 
Snättringe. 
StOF HD12lägret var Ylva 
Remén, Ludvig Eggöy 
Markhester och Kerstin Christie 
med. 
StOF HD14lägret deltog Alva 
LidströmLauri. Kristina 
Tedhamre var där som ledare.
StOF:s utvecklingsläger för 15
16åringar deltog Isak Gelius, 
Cecilia Hector och Elin Wolgast.

Huddinge Wild Camp
Det sjunde året av Huddinge Wild 
Camp blev återigen en succé. 
Huddinge Wild Camp är ett 
dagläger för alla barn i åldrarna 
813 år i Huddinge kommun som 
vill ha en rolig sommarlovsvecka. 
Vi hittar på en massa olika 
aktiviteter och lekar med den 
gemensamma nämnaren att allt 
genomförs i skogen! I år stod till 
exempel skattjakt, guldrusch, 
labyrintorientering och bad på 

schemat, plus en massa annat 
skoj. Som traditionen bjuder så 
inbjöds det också till en kväll 
med orientering för både barn och 
föräldrar, något som flera tog 
chansen att prova på. Målet är att 
alla deltagare ska känna att 
skogen är en naturlig plats för 
aktiviteter och att lära ut 
grundläggande orientering. 

Ledare, kockar, städare mm under 
veckorna är SSK:s alla duktiga 
ungdomar och juniorer som 
lägger ner ett stort arbete för att 
alla barnen ska trivas. Och det 
fungerar att ledarna är ungdomar 
och juniorer är något som 
uppskattas av såväl barn som 
föräldrar och även ledarna själva! 
Nöjdheten bland deltagare och 
föräldrar är i princip 100 %, 
vilket förstås är fantastiskt och 
tack vare alla duktiga ledare.

I år deltog drygt 360 barn utspritt 
över fem veckor, med 72 
deltagare per vecka. När anmälan 
öppnade sålde några av 
lägerveckorna slut på bara ett 
fåtal timmar (!). Det är en 
kvalificerad gissning att tro att vi 
kan teoretiskt sälja minst 100 
platser till totalt, dock har vi valt 
att ha en begränsning för att säkra 
säkerhet och kvalitet i 
verksamheten.

Huddinge Wild Camp är inte bara 
en givande aktivitet öppen för alla 
barn i kommunen utan bidrar 
dessutom till att öka 
medvetenheten om orientering. 
Dessutom fungerar också 
Huddinge Wild Camp som en 
fantastisk inkörsport till 
orientering; många deltagare 
fortsatte på höstens nybörjarkurs. 
Slutligen så är det också ett 
mycket givande sommarjobb för 
de flesta av klubbens ungdomar 

Externa klubbaktiviteter

Huddinge Wild Camp 2019
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och juniorer. Totalt skapades 64 
arbetsveckor detta år. Huddinge 
Kommun bistod i år med ett stöd 
på 120 000 kr för genomförandet 
av lägerveckorna. 
Huvudansvariga var David 
Hector och Jesper Andersson.

Bredd och motion
Under året har klubben etablerat 
en bredd och motionsverksamhet 
för vuxna. Som komplement till 
nybörjarkursen som hållits i några 
år har vi även startat en 
träningsgrupp på torsdagar vi 
klubbstugan. Syftet är att få 
föräldrar och andra vuxna känna 
sig välkomna och att se till att 
hela familjen kan trivas.

Under bredd och motion ingår 
Naturpasset, nybörjarkurs för 
vuxna och vuxen motion på 
torsdagar. Dessutom har vi skapat 
ett rum för rehabilitering i 
klubbstugan. Syftet är att 
ungdomar som tillfälligt är 
skadade ska kunna bedriva vettig 
träning och känna gemenskap. 
Idrottslyftet har bidragit med 
pengar till utrustningen.

På torsdagar har vi varit upp till 

17 personer, som tränat 
orienteringsteknik på orange nivå, 
delvis på egna banor och delvis i 
samarbete med orange grupp. 
Nybörjarkursen för vuxna hade 9 
deltagare och hölls helgen den 
10/512/5 och leddes av Stina 
Boräng och Mats Bern. 
Deltagarna var mycket nöjda och 
vi fick bra stöd av våra 
medlemmar som uppföljare. Ett 
flertal av dessa deltagarna är nu 
aktiva i torsdagsträningen.

Under året har vi sålt cirka 70 

naturpass. Dessutom har vi 
återanvänt kontrollpunkterna i de 
olika träningsgrupperna, varför vi 
väljer att lägga naturpasset vid 
Källbrink. Även någon skola har 
använt naturpasset i sin 
undervisning. Naturpasset har 
som vanligt sålts i 
Snättringekiosken, Huddinge 
Cykel och i klubbstugan.

Vi planerar att fortsatta 
verksamheten med samma 
inriktning nästa år.

Integrationsprojekt
Även i år provade vi på att ha ett 
Integrationsprojekt. Denna gång 
fick vi inte samma hjälp av 
kommunen att kontakta 
nyanlända. Vi fick därför själva 
försöka hitta vägar för att få 
kontakt med personer som skulle 
vilja springa med oss på lördagar 
samt äta lunch efteråt. Vi 
skickade ut inbjudan till 
introduktionsklasser med 
språkinriktning,  SFI och boende i 
området om att de är välkomna 
till våra träningar. Tyvärr fick vi 
inte alls samma respons som vi 
hade förra året. Vi fick 15 000 kr i 
ersättning från SISU.

Bredd och motion. Fr. v.: Elisabeth, Mats, Gittan, Stina, Anneli

Nybörjarkurs 12/5
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Ungdoms-
verksamheten 2019
Det är full aktivitet inom 
ungdomsverksamheten från de 
allra yngsta barnen i Hoppeskutt 
till våra äldsta i blå grupp. 
Bredden och uppslutningen är 
god vilket gör att vi håller oss 
kvar i toppen av ungdomsserien. 
Vi har också många fina insatser 
individuellt och lagmässigt på 
DM, USM, SM och flera stafetter.

Vi fortsätter som tidigare med att 
jobba på att få med nya barn, 
ungdomar och föräldrar i 
verksamheten. För att kunna ta 
emot och behålla alla barn och 
ungdomar arbetar vi även på att 
få in fler ungdomsledare och 
föräldrar i klubben. Alla kan vara 
med och bidra på olika sätt för att 

vi ska kunna utveckla vår 
ungdomsverksamhet.

Aktiviteter
Under vinterhalvåret har alla 
grupper som vanligt haft ett 
schema med varierande 
torsdagsträningar. Upplägget har 
varit orientering, löpning i skogen 
eller på spåret omväxlande med 
olika former av intervallträning 
och lekar.

Ett gäng ungdomar startade upp 
tävlingssäsongen med ett läger i 
slutet av mars. Helgen avslutades 
med Måsenstafetten vid Nynäs 
slott. H16laget segrade och fina 
prestationer i både HD10laget 
och D14laget, där båda lagen 
slutade på en fin 5:e plats.

När vi startade upp 
torsdagsträningarna i våras hade 
vi föräldramöte för föräldrar till 
både nya och redan etablerade 
barn och ungdomar. Syfte var att 
informera och öka kunskapen om 
vad orientering är, hur 
träningsverksamheten ser ut, hur 
en tävling går till, informera om 
klubben samt att få barn, 
ungdomar och föräldrar att känna 
sig välkomna i klubben.

På ungdomskavlen på tiomila i 
Östra Göinge i Skåne den 27:e 
april med 284 startande lag hade 
vi 2 lag. I lag 1 sprang Hampus 
Hatlen, Isak Gelius, Molly 
Gelius, Elin Wolgast och Alva 
Lidström Lauri som slutade på en 
51:a plats. Lag 2 sprang in på en 
151:e plats med Jakob Tedhamre, 
Johan Fredholm, Oskar Ekner, 
Elin Abel, Thea Gelius och 
Cecilia Hector. Alla presterade 
fint och kämpade på!

Ungdomsverksamhet och 
interna klubbaktiviteter

U10mila 2/8
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kom in på en bra 32:a plats, där 
konkurrensen var hård.

Bra prestationer av våra 
ungdomar på USM utanför 
Oskarshamn. Cecilia Hector, Elin 
Wolgast, Jakob Tedhamre, Oscar 
WångbergAneland, Isak Gelius 
och Hampus Hatlen gjorde bra 
ifrån sig i den öppna fina 
terrängen. På långdistansen 
lyckades Isak komma in på en 
imponerande 2:a plats och Oscar 
på en fin 4:e plats.

I Ågesta gick årets DMstafetter 
där Snättringes H16lag segrade, 
och vi hade hela 8 ungdomslag 
med. samt representation i 
samtliga ungdomsklasser på både 
tjej och killsidan. Vi hade även 
två lag som sprang Ung12.

Efter tre av tävlingarna i 
Ungdomsserien var det dags för 
den fjärde och sista tävlingen med 
sprintfinal i UpplandsVäsby. Vi 
var ett stort gäng som åkte 
pendeltåget till tävlingen. Med 68 
startande och 14 i 
inskolningsklass lyckades vi få 
ihop tillräckligt med poäng för en 

andra plats bland alla 
Stockholmsklubbar!

Helgen den 1820 oktober var 
dags att bege sig norrut till Falun. 
Det var ett gott gäng med närmre 
40 barn, ungdomar och föräldrar 
från Snättringe som var med 
under helgen för att delta i Dala
Dubbeln. Några löpare var på 
plats redan på fredagen för att 
springa Lugnetsprinten. Dala
Dubbeln gick av stapeln i 
skogarna runt ett regnigt 
Svärdsjö. Många hade varit 
mycket kreativa med lysande 
utklädnader, som vanligt.

Söndagen den 8 december firade 
vi året som gått med 
julavslutning. De yngre barnen 
hade träning runt klubbstugan och 
de äldre sprang långpass i olika 
grupper. Det bjöds givetvis på 
soppa, pannkakor och 
prisutdelning till alla.

Det har arrangerats två 
nybörjarkurser under året som 
Jim Christie och Henrik Norell 
varit ansvariga för.

I år var det Järfälla OK och 
Väsby OK som arrangerade 
StOFs sommarlägret vid Ängsjö 
friluftsgård helgen den 2426 
maj. På fredagen var det en 
medeldistanstävling där 20 
Snättringelöpare deltog. Under 
helgen var det sedan träning och 
som vanligt Äventyrsstafett och 
Lägerstafetter för olika åldrar. Det 
var något färre barn och 
ungdomar från klubben som var 
med det här året.

Traditionsenligt hade vi 
våravslutning på Charlottendal 
vid Mörtsjön den 13 juni. 
Våravslutningen kombinerades 
med Spettaloppet. De yngre hade 
en orienteringsbana ner till torpet 
och sedan bjöds det på fika och 
bad för de som ville.

På StOf:s utvecklingsläger på 
Domarudden hade vi flera 
deltagare. På HD 12lägret (gula) 
var Ylva Remén, Ludvig Eggöy 
Markhester och Kerstin Christie 
med och på HD 14lägret 
(orange) deltog Alva Lidström
Lauri. Kristina Tedhamre var där 
som ledare.

Isak Gelius, Cecilia Hector och 
Elin Wolgast var med på 
utvecklingslägret för 1516
åringar. Lägret var ett tränings 
och tävlingsläger som 
kombinerades med att följa VM
löparna i Norge.

Den första helgen i augusti var 
det dags för Ungdomens 10Mila 
utanför Ljunga, Örby i 
Västergötland. Vi hade ett HD 12
lag där Gustav Eggöy 
Markhester, Thea Gelius, Kerstin 
Christie, Hugo Abel och Ludvig 
Eggöy Markhester sprang. Alla 
gav allt och laget kom in på en fin 
11:e plats av 89 lag. HD 18laget 

StOFläger 24/5
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Årets ungdom

Cecilia Hector och Elin Wolgast

Motivering:

Det här är en riktig vagabond, om det ska orienteras på någon avlägsen plats då 
är man garanterat med.

Alltid hjälpsam och gillar att fixa saker.

Kan mer än vad hon kanske tror. Har någon slags fotografiskt minne som gör 
att labyrinter är hennes grej. Gjorde stor insats i Ungoteket och gav oss en 

kraftmätning inomhus för hon gillar när det är klurigt.

Hmm, vem kan det här vara? Men, men det är ju två! Grattis till årets 
ungdomar Cissi och Elin!

12
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andra plats bland alla 
Stockholmsklubbar!

Helgen den 1820 oktober var 
dags att bege sig norrut till Falun. 
Det var ett gott gäng med närmre 
40 barn, ungdomar och föräldrar 
från Snättringe som var med 
under helgen för att delta i Dala
Dubbeln. Några löpare var på 
plats redan på fredagen för att 
springa Lugnetsprinten. Dala
Dubbeln gick av stapeln i 
skogarna runt ett regnigt 
Svärdsjö. Många hade varit 
mycket kreativa med lysande 
utklädnader, som vanligt.

Söndagen den 8 december firade 
vi året som gått med 
julavslutning. De yngre barnen 
hade träning runt klubbstugan och 
de äldre sprang långpass i olika 
grupper. Det bjöds givetvis på 
soppa, pannkakor och 
prisutdelning till alla.

Det har arrangerats två 
nybörjarkurser under året som 
Jim Christie och Henrik Norell 
varit ansvariga för.

Träningskommittén 
året 2019

Bra träning året runt
Vi byggde vidare på 2018 års 
planering med fokus på att få till 
roliga träningar av hög kvalitet 
för alla. En bärande tanke är att 
alla äldre ungdomar och vuxna 
ska kunna träna tillsammans, 
oavsett orienteringskunnande och 
fysisk förmåga. Träningarna är 
välbesökta och med blandad 
bakgrund bland de som tränar. 

Nytt för året blev skapandet av en 
vuxen motionsgrupp. Tanken är 
att öka antalet aktiva genom att 
erbjuda möjligheter även för 
vuxna som inte har så mycket 
orienteringsvana eller de som har 
bråttom tillbaka från 
torsdagsträningen för att hämta 
sina barn. Övningarna ligger på 
orange nivå.

Blicken på 2023
Topp23 2023 är namnet på en 
långsiktig satsning som syftar till 

att lyfta verksamheten till en 
högre nivå. Satsningen är framför 
allt ett projekt med målet att 
förbättra verksamheten på flera 
sätt, men innehåller även några 
resultatmål mot 2023, att nå topp 
23 på 25Manna samt att herrlaget 
når topp 23 på 10Mila. Damlaget 
har i nuläget inte satt något 
resultatmål. Ambitionen är hög 
och kräver förbättringar på flera 
nivåer.

En av de tydliga delarna av 
satsningen är att vi i slutet av året 
anställde en tränare. Vi har många 
löpare som valt att inte gå på 
orienteringsgymnasium och med 
det uppstår behovet av att fylla i 
de luckor som skapas. Simon 
Hector kommer under 7 månader 
jobba på 25 % med gruppen 
juniorer och seniorer. Simon 
kommer koncentrera sig på 
individuell coaching med fokus 
på träningsplanering, träningslära 
och mental coaching.

En annan del i satsningen är att 

skapa förutsättningar för 
alternativ träning. Det som 
tidigare var kontor är nu en 
kombination av kontor och gym/
rehabrum. Tanken är att man ska 
kunna träffa sina kompisar även 
om man är skadad och inte kan 
springa. Man kan köra både 
styrka och kondition (spinning) i 
detta rum.

Den nya vuxengruppen är också 
en del liksom ytterligare 
träningsmöjligheter för alla. En 
ytterligare del att försöka att öka 
engagemanget från 
klubbmedlemmar kring träningar, 
mm.

Nyckeln för att nå målen är 
förstås att de nu aktiva löparna 
fortsätter att utvecklas. Vår 
tyngdpunkt ligger i nuläget i de 
övre tonåren, vilket bådar gott för 
möjligheter om några år. 
Samtidigt kan vi konstatera att vi 
även får nya löpare till klubben, 
vilket vi tolkar som att både 
kompisgänget och träningarna är 
attraktiva.

Träningar I år tilldelades inget pris till årets ungdomsledare. 

Måndagsintervall i Storängshallen 16/12
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Vinterträningar
Under vintersäsongen 18/19 
erbjöds intervaller och 
styrketräning på tisdagarna, 
orienteringsbaserad skogstempo 
på torsdagarna och lugnt långpass 
på lördagarna. Vi prioriterade 
även att vara med på Stockholm 
Mila by Night vilket föll väl ut. 
Vi var största klubb vid de flesta 
tillfällena och tog även hem 
slutseger i klasserna Herrar och 
Pöbel.

Vintern 19/20 lade vi till 
möjlighet att träna inomhus, i 
Storängshallen på 
måndagskvällen. Tanken är att 
erbjuda snabbhetsträning till de 
som inte tränar på tisdagar, 
alternativt ge möjlighet att 
tisdagsträningen görs till ett 
lugnare pass och därmed bättre 
fokus på styrkepasset. Dessutom 
försöker vi prioritera Nattugglan 
för att ytterligare öka fokus på att 
förbättra vår natteknik och 
stafettaktik.

Nattsprint Cup firade i år 25
årsjubileum. I år var denna 
träningstävling även öppen för 

deltagare från andra klubbar. De 
fyra deltävlingarna gick vid 
Björnkulla, Gladö Kvarn, 
Myrängens skola samt vid 
Källbrink. Vi hade mellan 5070 
deltagare vid varje tillfälle. 

Träning under säsong
Under tävlingssäsong erbjöds bra 
teknikträning i samarbete med 
andra söderklubbar under tisdagar 
samt orienteringsbaserade 
intensiva övningar på torsdagar. 
Messengergruppen ”Snättringes 
träningspepp” etablerades som en 
bra kanal för att peppa och 
stimulera till extra träningar 
tillsammans.

Lägerverksamhet
Läger är ett bra sätt att träna 
teknik samt att knyta ihop 
gruppen. Under året genomfördes 
ett antal läger. 
I samband med nattSM i Skåne 
kördes ett helgläger med fokus på 
10milaterrängen kring 
Glimåkra. 
Under påsken genomfördes en 
resa till Ungern, liksom flera av 
tidigare utlandsläger bjöds en 
kombination av träning och 
tävling. 

Glädjande nog så blev det även 
ett gäng ungdomar och juniorer 
som deltog i Rikslägret i Idre.
I november anordnades 
traditionsenligt ett läger för hela 
klubben, denna gång på Gotland. 
Mycket bra och annorlunda 
teknikträningar, både dag och natt 
anordnades.

Orienteringsvolontär
Under hösten har vi haft en 
volontär i verksamheten. Anni 
Tanskanen, från Finland, har 
under en termin verkat i klubben, 
med fokus på att göra saker som 
annars inte blir gjort. Anni har 
bland annat strukturerat upp 
klubbens arkiv av 
ungdomsträningar så att det är 
enkelt för ungdomsledare att 
genomföra beprövade träningar.

Anni har också möjliggjort ett lyft 
av Natt Sprint Cup, som i år 
genomförts som en öppen träning/
tävling där löpare utifrån 
välkomnats.

Anni

Natt Sprint Cup 7/11
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kollektionen, ett tillfälle på våren 
och ett på hösten. Beställningen 
har sedan lagts via mail till 
klädansvarig. Kläderna levereras 
ca 8 veckor efter beställning.

Under 2019 utökades sortimentet 
med nya modeller och den stora 
nyheten var en enklare 
Snättringetröja för de allra 
yngsta medlemmarna i 
Hoppeskutt och olskolan. Tröjan 
finns i de allra minsta 
barnstorlekarna och är lite 
billigare än de vanliga tröjorna. 
Denna tröja blev väldigt populär. 
Klubbshopen har som mål att 
denna tröja alltid ska finnas 
tillgänglig i lager för 
direktförsäljning så att alla har en 
chans att bära en Snättringetröja 
vid t.ex. 
ungdomsserietävlingarna.

Ett lager av klubbkläder har 
funnits till försäljning löpande 
under året och det har även hållits 
direktförsäljning i samband med 
torsdagsträningar vid några 
tillfällen. Det går nu att betala 
med Swish vid klädköp.

Den andra nyheten för 2019 är en 
ny fritidsjacka som kallas Retro
jacka. Den är svart som bas men 
har inslag av mörkgrönt, gult och 
vitt och har såklart Snättringes 
klubbmärke framtill.

Utöver sortimentet med 

godkändes på årsmötet den 30 
januari 2019.

Hemsidan
Nu finns en flik på hemsidan där 
Skubbarartiklar kan läggas upp.  
Flera roliga och intressanta 
artiklar har lagts upp under året 
på hemsidan. Gå in och läs eller 
skriv själv en artikel till 
klubbtidningen!

Medlemskap
Klubben är medlem i

• Svenska 
Orienteringsförbundet

• Stockholms 
Orienteringsförbund

• Skogssportens Gynnare

Arkivering
Bertil Gelius fortsätter sitt arbete 
som arkiveringsansvarig. Det som 
återstår är uppgifter/material på 
internet som behöver gås igenom 
och arkiveras. 

Priser
Skogskarlarnas klubb har tilldelat 
Isak Gelius 1000kr för hans 
prestation på SM, samt hans 
andra plats i UPserien. 
 
Stipendium
Jesper Lidmar har 2019 fått 2500 
kr för sin seger i H18, i 
Stockholms Skogskarlars 
Juniorpris. Juniorpriserna är ett 
stipendium som Stockholms 
Skogskarlars klubb delar ut 
årligen sedan 1992.

Klubbshopen 
Klubbkläder finns för både 
träning och tävling. Vår 
leverantör av klubbkläder är 
Noname. Kläderna är tillverkade i 
ett slitstarkt material som torkar 
fort och är sköna att springa i. Det 
har funnits två tillfällen för 
medlemmar att se och prova 

Bidrag har äskats hos kommunen 
för:

• Anläggningsbidrag till 
klubben 2020

• Lokalt aktivitetsstöd

Under 2019 har vi fått bidrag till:
• Anläggningsbidrag till 
klubbstugan

• Lokalt aktivitetsstöd
• Huddinge Wild Camp

Sponsring
Noname Collection sponsrar 
klubben med 5000 kr.
Klubbmedlemmar får 20% rabatt 
vid köp av pannlampor från Mila.
Ullmax ger Snättringe 10% av 
summan du handlar för.
Berras biluthyrning ger oss 10% 
rabatt. 

Ungdomsfonden
Fonden är inrättad för att stödja 
dagens ungdomar i Snättringe SK 
i deras utveckling som orienterare 
samt främja kamratskap och 
sammanhållning bland klubbens 
ungdomar. Klubbmedlemmars 
gåvor till ungdomsfonden blev 
1800 kr. Inga bidrag har givits 
från ungdomskommittén. Fonden 
uppgår idag till 64 711 kr.

Ny stadga för klubben
Styrelsen har under 2018 arbetat 
fram ett förslag till ny stadga. 
Förslaget innehåller en revidering 
där de olika sektionerna tas bort, 
information om firmatecknare har 
lagts till samt språket har 
moderniserats. Denna nya stadga 

Övrigt

Ny jacka

§
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kommunen och Huge 
Samhällsfastigheter ska försöka 
byta ut trasiga lampor längs 
gångvägen så fort som möjligt. 
En diskussion om att byta ut 
belysningen till starkare lampor 
längs gångvägen togs också upp. 

Under hösten har Huge 
Samhällsfastigheter infört nya 
parkeringsregler vid 
parkeringarna vid bl a Källbrink. 
Det är nu endast gratis parkering i 
3 timmar och man måste anmäla 
när man kommer och åker via en 
app eller SMS.

Kaféverksamheten
Kaféverksamheten har i stort sett 
rullat på i vanlig ordning under 
2019. Utöver att vi testat att 
minska på sötsaker såsom 
köpebullar och glass och istället 
uppmuntrat hembakat, matiga 
smörgåsar och i bästa fall soppa 
så har förhoppningsvis inte 
"kunderna" upplevt några större 
förändringar. Förändringar har 
däremot skett i organisationen av 
verksamheten då tidigare 
ansvariga upplevt att det varit ett 
tungt uppdrag att både planera, 
inventera, ta hand om inköp och 
fixa ersättare för de som av en 
eller annan anledning inte kunnat 
ta sina kafépass. Under 2019 
pågår därför ett arbete med att 
försöka hitta en modell med en 
arbetsgrupp där arbetsbördan kan 
fördelas och en tydlig 
överlämning kan göras från år till 
år. Ett viktigt steg i detta arbete 
har också varit att tydliggöra för 
alla kaféansvariga att om de inte 
kan vara kaféansvarig vid det 
tillfälle man står uppsatt så är det 
upp till en själv att hitta en 
ersättare. Det har fungerat riktigt 
bra, under hösten t o m 
exemplariskt!

inköpt. Expeditionen har gjorts 
om till ett rehabrum för träning, 
och det har börjat ta form. En 
storrensning av klubbstugan har 
genomförts.

Den 9 maj träffade Nadja 
Dahlström några från kommunen 
för att få hjälp med 
energirådgivning. Resultatet som 
de presenterade var att vi skulle 
tjäna in mycket pengar på att byta 
ut våra armaturer med lysrör och 
istället ha armaturer med LED 
lampor. 

Klubbstugan behöver få en 
upprustning. Erik Dyrelius, 
Göran Nilsson, Per Kallhauge, 
Anders Bergmark ska gå igenom 
vad som behöver göras i 
klubbstugan och göra upp en plan 
för åtgärder.

Tyvärr har vi även i år fått några 
av våra fönster på kortsidan mot 
grillplatsen sönderslagna, 
problemet har diskuterats med 
kommunen och en röjning har 
utförts för ökad överblick samt att 

klubbkläder fortsätter 
försäljningen av Ullmax.

Uthyrning 
Charlottendal 
Spettalopp med våravslutning 
hölls i juni och ungdomsträning 
med bastu i november. 
Ungdomslägret i augusti ställdes 
in pga tidsbrist, men nya tag blir 
det 2020.
Stugan var uthyrd 31 tillfällen, 
totalt 41 dygn (nära nog 1 dygn i 
veckan med andra ord!) samt bara 
bastun vid två tillfällen.
Vattnet stod så lågt som det nog 
aldrig gjort under sommaren, och 
bävrarna gnagde med god aptit på 
aspar och björkarna runt sjön.

Festkommittén
Ingen årsfest under 2019.

Klubbstugan Källbrink
Under året har en ny spis och 
kastruller köpts in. Ny armatur 
som fungerar med ledlampor är 
inköpt, dock ännu inte 
installerade. Ny projektor är 
installerad och högtalare är 

Röjning vid klubbstugan för ökad överblick
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Skidorientering (Skido)
Rikslägret vinter 2019 
arrangerades den 911 januari i 
Orsa Grönklitt. På lägret deltog 
ett 100tal ungdomar från 
Karlskrona i söder till Umeå i 
norr. Eleverna på RIG i 
skidorientering i Mora var 
ansvariga för lägret som en del av 
en ledarskapskurs i skolan. Under 
lägret erbjöds 5 träningspass 
varav fyra med fokus på skido. 
Över 35 km smalspår var draget 
med skoter utöver alla vanliga 

spår i Orsa. Snättringe SK hade 
fyra deltagare inklusive en ledare 
på plats.
Rikslägret följdes av två 
tävlingsdagar i Bonäs utanför 
Mora. Detta var tävlingspremiär i 
Skido för Isak Gelius som 
placerade sig som bästa 
Stockholmare i H16 båda 
dagarna.

Tyvärr fick vi inte den vinter som 
vi hade hoppats på i Stockholm. 
DMhelgen blev inställd och inga 
träningar kunde arrangeras i 
Stockholmsområdet.

Totalt hade klubben deltagare på 
7 tävlingar under januari och 
februari. 

Mountainbike-
orientering (MTBO)
Under året har vi haft tre 
organiserade träningar med fokus 
på MTBO med klubbstugan som 
utgångspunkt.

På Rikslägret sommar 2328 juni 
på Idre Fjäll var det fyra 
ungdomar från klubben som hade 

med sig cyklar och kombinerade 
orienteringslöpningen med minst 
ett pass MTBO per dag (två 
träningar per dag erbjöds av 
arrangören). Utöver de fyra 
ungdomarna så var det ytterligare 
fyra som testade på en träning i 
MTBO fast det som lockade var 
nog teknik och lek i den 
fantastiska Bikeparken.

Nästa år hoppas vi att fler har 
med cyklar och får möjligheten 
att träna MTBO i en fantastisk 
miljö.

Den stora händelsen i MTBO 
2019 var SMhelgen i Stockholm 
med 25 starter från klubben på tre 
dagar. Helgen inleddes med 
Sprint i Fiskartorpet där Isak 
Gelius trampade hem ett USM
brons. På lördagen var det 
långdistans på Lida där bröderna 
Eggöy Markhester tog varsin 
seger. Helgen avslutades med 
medeldistans på Ekerö där Lilly 
Christie tog ett USMbrons.

Orienterings-
löpning

Våra tävlingsmässiga 
framgångar under året 
2019
Glädjande nog blir vi fler som 
tävlar.  Som exempel hade vi i år 
105 startande SSK’are på O
ringen. Vi lyckades återigen ställa 
hela 4 lag på startlinjen på 
25manna, vilket närmar oss vårt 
nysatta mål att ha 5 lag senast år 
2023. Vi hade 7 lag under 10mila 
helgen i Skåne, och för första 
gången på många år hade vi 
kompletta SSKlag på både HD12 
och HD18 stafetterna på 
U10mila. Vi hade 6 ungdomar på 
USM, 11 personer som sprang 
någon av SM tävlingarna och 23 
något äldre personer som deltog 
på veteran SM. Så hur gick det? 
Jo många framskjutna placeringar 
blev det och många bra 
individuella prestationer. 

NattSM Vi hade hela 9 personer 
på startlinjen. Simon tog en 
mycket fin fjärdeplats i ett 
mycket tight o spännande H21
lopp, ynka 39 sekunder från 
guldet. Jesper var 10:a och Frida 
20:e. Albin, John, Erik och Isak 
gjorde premiär på SM. 

SprintSM genomfördes i 
Söderhamn och med tre SSK’are 

Tävlingsverksamhet

Ludvig på MTBOUSM i Lida 24/8
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på startlinjen i individuella 
klasserna, Jesper blev fin 8:a trots 
en rejält dålig långsträcka. Något 
stafettlag hade vi dock inte.

UltraSM var också en riktig 
solskenshistoria med över 30 
grader i de tunga 
Hälsingeskogarna. Simon knep 
sin första seniora medalj, ett 
brons i H21. Även Mattias (H20) 
och Hampus (H18) tog sig in på 
10bästa listan. Även John 
kämpade sig runt de mycket tuffa 
banorna.

Medel, Lång och Stafett SM 
gick i Hälsingeskogar utanför 
Söderhamn. Vid långdistansen 
blev Snättringes bästa placering 
Simons 14:e plats. Jesper gjorde 
ett mycket fint medeldistanslopp 
med metodisk orientering och 
slutade på 4:e plats. I stafetten tog 
herrjuniorerna en mycket 
glädjande topp 10plats, med 8:e 
plats på stafetten. Jesper, Mattias 
och Isak sprang i laget. 
Herrseniorerna blev 54:a.

USM Alla våra ungdomar; 
Cecilia, Elin, Hampus, Isak, 
Oscar och Jakob, gjorde bra ifrån 
sig i den snabba flacka terrängen 
precis utanför Oskarhamn. Både 
Oscar och Isak hade fantastisk 
fart i benen och mod att trycka på 
där det var möjligt och kyla att ta 
det lugnare när det behövdes, 
vilket resulterade i ett silver för 
Isak och en 4:e plats för Oscar på 
långdistansen. Oscar hade även 
en bra dag på sprinten med en 
finfin 8:e plats. 

VeteranSM sammanföll med 
vårresan till Hälsingland så vi 
hade hela 23 veteraner på 
startlinjen. Briljanta lopp från 
Anders H, Jörgen och Monica H 
gav flera medaljer i både sprint, 

medel och lång. Även på Veteran
VM hade vi i år representation i 
form av Johan B, Monica H och 
Göran. Monica kom femma på 
långdistansen, vilket var en fin 
prestation.

DMtävlingarna Vi ett antal 
pallplatser under DM helgerna. 
Värt att nämna är Jespers 
quadruppelguld i H18, svårslaget 
att vinna alla individuella 
distanserna! Ännu en gång visade 
vi att SSK är en stark klubb när 
mörkret faller. 36 startande, 10 
pallplatser varav 5 segrare, bäst i 
länet! På stafetten hade vi något 
färre lag än förra toppåret. I H16 
klassen kunde Isak defilera i mål 
med 10 minuters marginal efter 
höjdarinsatser av Oscar, Jakob 
och Hampus. 

Oringen Varma dagar i 
Kolmårdsskogarna. Vi hade 
massor av bra prestationer och de 
flesta verkade trivas utmärkt i 
terräng som är ganska lik den vi 
har hemma. Fantastiska 
prestationer gav till och med 
seger varje dag och tårta varenda 
kväll. Allra hetast var nog ändå 
Ludvig Eggöy Markhester som 
tog hem totalsegern i H12 med 41 
sekunders marginal.  

Stafetterna
Måsenstafetten inledde säsongen 
och det var flera fina prestationer 
där H16lagets vinst var pricken 
över iet. Värt att notera är att 
H17laget låg med i täten (7:e 
plats) efter tre sträckor av 4, 
slutade sedan 19:e.

Vid Kolmårdstafetten och vi 
gjorde alla de misstag som går att 
göra i H17kavlen vilket ledde till 
tre av tre ej godkända lag. 
Lärdomarna var nyttiga inför 
10Mila. Men klubben hade flera 

andra lag med och bäst gick det 
för H16laget som följde upp 
segern på Måsenstafetten med en 
3:e plats.

10mila gick i Skåne och vi hade 
sju lag på startlinjen. Vi hade 
också sju godkända lag i mål. 
Damlaget kom på plats 111, bra 
placering och stabilt i nivån från 
de senare åren. De två 
ungdomslagen gjorde bra ifrån 
sig. Lag 1 var i ledningen efter 
två sträckor efter grymma lopp av 
Hampus och Isak. Herrlaget kom 
på plats 72, vilket utifrån tidigare 
resultat är strålande, men lämnar 
ändå känslan att det finns mer att 
hämta. Vi hade 45 
förstalagslöpare på hemmaplan, 
med diverse skador och 
sjukdomar, vilket bör finnas med 
i tanken. Vi kan också konstatera 
att herrarnas andralag under de 
senare åren ligger på samma nivå 
som förstalaget gjorde i början av 
10talet. 

Venla/Jukola genomfördes i 
trakterna kring Tammerfors i 
typisk finsk brukad medelkuperad 
skog. Två damlag och tre herrlag 
stod på startlinjen och när 
stafetterna var slut stod det 142 
(damer) och 85 (herrar) på 
resultatlistan för klubbens mest 
framskjutna lag. 

Vid Ungdomens 10mila hade 
Snättringe egna lag i HD18 och 
HD12 för första gången på länge. 
HD18laget blev 32:a och HD12 
11:a.

I oktober gick resan till Haninge 
och 25manna. Fyra lag på 
startlinjen. Framförallt tjejerna 
svarade för riktigt bra sträckor 
och förstalaget slutade på 40:e 
plats. Kul med fyra lag och hela 
100 löpare ute i skogen!
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Skido
Mora medel, Jcup
H16 14. Isak Gelius
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

Mora lång, Jcup
H16 10. Isak Gelius
H12 1. Ludvig Eggöy 
Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

Säter, Medel
H14 1. Ludvig Eggöy Markhester

Nordiska Ungdomspelen 
Östersund medel
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 2. Gustav Eggöy Markhester

Nordiska Ungdomspelen 
Östersund lång
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

Malung sprint 
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

Malung lång
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

MTBO
Svenska cupen Tidaholm #5 
sprint
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

Svenska cupen Tidaholm #6 
medel
H12 2. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

Resultat mästerskap

USM sprint Stockholm, 
Svenska cupen #7
H16 3. Isak Gelius

USM lång Stockholm, Svenska 
cupen #8
H14 6. Filip Hatlen
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
H10 1. Gustav Eggöy Markhester

USM medel Stockholm, 
Svenska cupen #9
H16 5. Johan Fredholm
D16 3. Lilly Christie
H12 1. Ludvig Eggöy Markhester
3. Ludvig Rosendahl
D12 3. Kerstin Christie
H10 1. Gustav Eggöy Markhetser

Orienterings-
löpning
20/3 Indoor KM med 44 
startande. 1:a placeringar: Kerstin 
Christie och Thea Gelius (lätt), 
Elin Abel (medelsvår), Simon 
Hector (Svår).

29/3 SM natt med Swedish 
League #1. Simon Hector 4a 
(H21), Jesper Lidmar 10e (H18), 
Frida Hector 20e (D20), Isak 
Gelius 25e (H18), Mattias 
Kallhauge 32a (H20), Oskar 
Forsberg 50e (H20), John 
Wolgast 74e (H18), Albin Hainke 
84e (H18).

8/5 DMsprint. Monica Hatlen 
1a (D50), Jesper Lidmar 1a 
(H18), Ludvig Eggöy Markhester 
2a (H12), Simon Hector 2a 
(H21), Lars Cedérus 2a (H80), 
Barbro Cedérus 2a (D75) Rune 
Rådeström 2a (H75), Gustav 
Eggöy Markhester 3a (H10). 

1/6 SMsprint. Jesper Lidmar 8a 
(H18 final A), Simon Hector 15e 
(H21 final A), Oskar Forsberg 
16e (H20 final A.)

2/6 DagKM. Klubbmästare: 
Vilma Karlsson (D1739), 
Mattias Kallhauge (H1739), 
Lilly Christie (D16), Isak Gelius 
(H16), Molly Gelius (D14), 
David Nyberg (H14), Thea Gelius 
(D12), Mira Vejedal (D10), 
Gunilla Kallhauge (D4059), 
Martin Johnsson (H4054), Per 
Kallhauge (H5569), Barbro 
Cedérus (D70), Rune Rådeström 
(H70).

6/6 SM ultralång. Simon Hector 
3a (H21), Mattias Kallhauge 10a 
(H20), Hampus Hatlen 10a 
(H18), John Wolgast 23a (H18).

13/6 Spettaloppet. 
Klubbmästare: Simon Hector 
(Herrar), Elin Svensson (Damer), 
Per Kallhauge (H50+), Ludvig 
Eggöy Markhester (Maneten).

31/8 DM medeldistans. Jesper 
Lidmar 1a (H18), Isak Gelius 1a 
(H16), Göran Nilsson 1a (H60), 
Love Norell 2a (H12 Kort), 
Stefan Svensson Gelius 3a 
(H45). 

1/9 DM långdistans. Jesper 
Lidmar 1a (H18), Ludvig Eggöy 
Markhester 1a (H12), Sofia 
Persson 2a (D21), Monica Hatlen 
2a (D50), Isak Gelius 2a (H16), 
Lars Cedérus 3a (H80), Simon 
Hector 3a (H21).

6/9 DM natt. Gustav Eggöy 
Markhester 1a, (H10), Jesper 
Lidmar 1a (H18), Monica Hatlen 
1a (D50), Ludvig Eggöy 
Markhester 1a, (H12), Stefan 
Svensson Gelius 1a (H45), 
Anders Hedman 2a (H35), Molly 
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Johan Calleberg 37a (H18 Elit), 
Flavio Poltéra 42a (M21), 
Vladislav Devyatov 56a (M212), 
Albin Hainke67a (H18 Elit).

5/5 Swedish League #6 
jaktstart. Simon Hector 13e 
(H21 Elit,) Jesper Lidmar 17e 
(H18 Elit), Sofia Persson 18e 
(D21), David Hector 22a (H21), 
Vilma Karlsson 31a (D20 Elit), 
Isak Gelius 33a (H18 Elit), 
Kristina Tedhamre 36a (D20 
Elit), Mattias Kallhauge 41a (H20 
Elit), Vladislav Devyatov 52a 
(H21 Elit), Mariia Khimochkina 
59a (D21 Elit), John Wolgast 61a 
(H18 Elit), Flavio Poltéra 64a 
(H21 Elit), Albin Hainke 85a 
(H18 Elit).

2728/4 10MILA. 
Tiomilakaveln: lag 1 72a plats, 
lag 2 180e plats, lag 3 310e plats. 
Damkaveln: lag 1 111e plats, lag 
2 231e plats. Ungdomskaveln: lag 
1 51e plats, lag 2 151e plats.

1516/6 Venla och Jukola. Venla 
lag 1 243e plats lag 2 587a. 
Jukola lag 1 112e plats, lag 2 
429e plats, lag 3 1213e plats.

23/8 Ungdomens 10MILA. 
HD12 kaveln 11e plats. HD18 
kaveln 32a plats.

2127/7 Oringen. Totalresultat: 
Noel Hedman 1a (U1), Ludvig 
Eggöy Markhester 1a (H12), 
Wilma Wallsten 2a (U1), Martin 
Johnsson 2a (H40 Kort1), 
Anders Hedman 2a (H35 Kort), 
Robert Wallsten 3e (H40 Kort1), 
Rune Rådeström 3e (H75 Kort), 
Kristina Tedhamre 5e (D20), 
Peter Karlberg 6e (H60 Kort), 
Monica Hatlen 8e (D50).

12/10 25manna. 4 lag varav ett 
lag ej godkänt. Placering 40e, 
198e och 298e plats.

24/10 Natt KM. Klubbmästare: 
Algot Sjöstrand (H10), Mira 
Vejedal (D10), Gustav Eggöy 
Markhester, Thea Gelius (D12), 
Ludvig Nord (H14), Alva 
Lidström Lauri (D14), Isak 
Gelius (H16), John Wolgast 
(H1739) Robert Wallstén (H40
54), Nadja Dahlström (D4054), 
Mats Bern (H55+).

Övriga tävlingar
Topp- och 
elitplaceringar
13/4 Swedish League #2 medel. 
Simon Hector 15e (M21), Albin 
Hainke 17e (H18 Elit 2), John 
Wolgast 25a (H18 Elit 2), Frida 
Hector 34e (D20 Elit), Isak 
Gelius 45a (H18 Elit) (87), 
Mattias Kallhauge 58a (H20 Elit.)

14/4 Swedish League #3 lång. 
Simon Hector 5a (M21), John 
Wolgast 9e (H18 Elit 2), Albin 
Hainke 19e (H18 Elit 2), Mattias 
Kallhauge 37e (H20 Elit), Isak 
Gelius 41a (H18 Elit). 

3/5 Swedish League #4 sprint. 
Albin Hainke 3a (H18 Elit 2), 
David Hector 3a (H21), Vladislav 
Devyatov 14e (M212), Frida 
Hector 19e (D20 Elit), Oskar 
Forsberg 31a (H20 Elit), Vilma 
Karlsson 42a (D20 Elit), Jesper 
Lidmar 47a (H18 Elit), Mariia 
Khimochkina 54a (W21), Flavio 
Poltéra 61a (M21), John Wolgast 
73e (H18 Elit).

4/5 Swedish League #5 medel. 
Jesper Lidmar 6a (H18 Elit), 
Sofia Persson 8a (D21), David 
Hector 16e (H21), Kristina 
Tedhamre 19e (D20 Elit), Simon 
Hector 21a (M21), Hampus 
Hatlen 22a (H18 Elit), Mariia 
Khimochkina 27a (W212), 
Mattias Kallhauge 36a(H20 Elit), 

Gelius 3a (D14), Nadja 
Dahlström 2a, Stina Boräng 3a 
(D45), Isak Gelius 3a (H16). 

8/9 DM stafett. 19 startande lag. 
H16 1a plats, H20 2a plats.

13/9 USM sprint. Oscar 
Wångberg Aneland 8e (H16), 
Isak Gelius 29e (H16), Hampus 
Hatlen 31a (H16), Cecilia Hector 
68a (D16), Elin Wolgast 89e 
(D15). 

14/9 USM lång. Isak Gelius 2a 
(H16), Oscar Wångberg Aneland 
4a (H16), Hampus Hatlen 26a 
(H16), Jakob Tedhamre 56a 
(H16), Cecilia Hector 67a (D16), 
Elin Wolgast 100e (D15). 

15/9 USM stafett. 4 
Snättringelöpare deltog i 
distrikslag.

15/9 SM lång final. Simon 
Hector 14e (H21 Final A), 
Mattias Kallhauge 29e (H20 Final 
A). 

21/9 SM medel final. Afinal: 
Jesper Lidmar 4a (H18), Simon 
Hector 28e (H21), Kristina 
Tedhamre 32a (D20), Frida 
Hector 34a (D20). Bfinal: 
Mattias Kallhauge 5a (H20). C
final: John Wolgast 4a (H18).

22/9 SM stafett. H20 8e plats, 
H21 54e plats.

Mattias på SMstafett 22/9
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2019 har åter igen varit ett aktivt 
år med många olika aktiviteter 
och initiativ. Många interna och 
externa arrangemang av olika 
storlek har genomförts. Konceptet 
med arrangörsgrupper har 
fortgått. Vår egen interna metod 
för genomförande av 
arrangemang har med framgång 
använts på Mörtsjödubbeln och 
även på våra mindre 
arrangemang. 
Flemingsbergskartan har nyritats 
och flera av våra kartor har 
reviderats. Långtidsplanering för 
arrangemang och kartor fortgår 
kontinuerligt.

Arrangemangsmässigt började det 
redan 13 januari med en 
Vinterserie från Källbrink, en 
träningstävling med 289 
deltagare. 

Som vanligt har vi deltagit i 
genomförande av Luffarligan, en 

träningstävling som går varje 
vecka på våren och hösten för de 
som har möjlighet att springa på 
dagtid mitt i veckan. I år 
genomförde vi ett arrangemang 
på våren och ett på hösten.

Klubbens stora arrangemang i år 
var Mörtsjödubbeln i långdistans 
och medeldistans vid 
Balingsnäskolan som vi 
genomförde tillsammans med 
Söders SOL. Deltagarna bjöds på 
stadsnära vildmarksterräng. 
Vädret var småkyligt så 
deltagarna uppskattade marka 
inomhus. Total ca 1600 anmälda.

DagKM gick i år vid Paradiset. 
Fantastiskt fin skog, kul banor, 
skinande sol och målet vid 
Trehörningens strand. Kunde inte 
vara bättre. 46 deltagare.

Spettaloppet genomfördes 
tillsammans med våravslutningen 

vid Charlottendal. Utmanande, 
tekniska banor i berget ovanför 
Mörtsjön. Myggen gjorde sig 
påmind om man behövde göra 
något litet kartläsningsstopp. 57 
deltagare

I år igen sprang vi NattKM vid 
Källbrink i anslutning till den 
ordinarie klubbträningen. Kul och 
lagom svåra banor. 91 deltagare 
en mörk oktoberkväll.

Stockholm Mila by Night 
arrangerades vid Balingsnäskolan 
den 11 dec. Tävlingen gick på 
Mörtsjökartan, där Simon Hector 
var banläggare och Nadja 
Dahlström och Göran Nilsson 
tävlingsledare. Runt 200 personer 
deltog på träningstävlingen. 

Det långsiktiga arbetet med att 
planera för tillgång till marker 
och kartor för större arrangemang 
pågår kontinuerligt. Kommande 
större arrangemang i planerna är 
25manna 2020, nationella 
tävlingar 2021 och 2022 samt den 
årliga Höstlunken.

Egna tävlingsarrangemang

Mila Stockholm by Night, Mörtsjön 11/12
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Klubbens ekonomi är stabil och i 
år har vi en mycket stor 
omsättning på 
2,067 miljoner kronor. Vi har ett 
negativt resultat med 34 700 kr 
beroende på
ökade kostnader för startavgifter 
på 24 000 kr och mindre intäkter 
från egna arrangemang på 10 100 
kr. Vi fick i år in startavgifter för 
246 tusen kronor och
klubben betalade ca 468 tusen 
kronor för att tävla på andra 
klubbars arrangemang.
Vi har fortsatt att subventionera 
bra klubbverksamhet med 176 
tusen kronor tack vare starkt stöd 
från kommunen samt 
tävlingsarrangemang och 
funktionärsuppdrag vid 
Midnattsloppet. 

Arrangemangen gav ett netto på 
147 100 kr, i detta ingår 
Mörtsjödubbeln, Höstlunken, 
Wild Camp, Ungdomsserien, 
Mila By Night, Vinter/Luffarliga 
och funktionärsuppdrag.

Bidrag är även en viktig 
intäktskälla där det kommunala 

bidraget blev 369 tusen 
kronor i form av anläggningsstöd, 
aktivitetsbidrag, revidering karta 
och bidrag till Huddinge Wild 
Camp. Det statliga bidraget var 
71 tusen kronor som
aktivitetsbidrag. I år har också 
tillkommit bidrag på 29 tusen 
kronor för Inkluderande idrott för 
alla och Idrottslyftet. 
Medlemsavgifter står för 144 700 
kr.
Klubbmedlemmars gåvor till 
ungdomsfonden blev 1 800 kr. 
Inga bidrag har givits
till ungdomskommittén.

Bidrag från Idrottslyftet uppgick 
till 15 000 kr som använts till 
utbildning för barn  och 
ungdomsträning. Vi har under 
året haft placerat 1 000 000 kr på 
fasträntekonto som 
tillsammans gett en ränteintäkt av 
14 000 kr. Därutöver har vi fått 8 
057 kronor som 
medlemmmarna själva har betalat 
in till klubben för att de ibland 
inte har startat. 

Kostnaden för startavgifter är den 

klart största utgiftsposten som i år 
ökat till 468 tusen kronor 
inklusive kavlar som står för 57 
tusen kronor. 
Ungdomsverksamheten 
var lika omfattande som tidigare 
med flera läger och resor som 
kostade 116 tusen kronor men där 
deltagarna själva betalade 68 500 
kronor. Dessutom har vi fått
stipendier på 5 tusen kronor tack 
vare fin ungdomsverksamhet. 
Orienteringskläder
till ungdomar är rabatterade 
medan försäljningen av Ullmax 
görs med web provision. 
Resultatet förklubbshopen är i 
balans. Kostnaden för 
klubbstugan och torpet 
Charlottendal har täckts av 
anläggningsbidraget från 
kommunen samt hyresintäkter på 
61 500 kronor. Löner inklusive 
skatter och avgifter för ungdomar 
som ledare på Huddinge Wild 
Camp uppgick till 307 500 
kronor, varav 120 tusen kronor 
täcks av det kommunala bidraget. 
Wild Camp gick i år med en 
förlust på 10 000 kronor.

Totalt Damer Herrar

566

5352019-12-31

322

307228

2018-12-31 244

Antal medlemmar

Ekonomi
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Herrar 0-25 år
2019: 169 (2018: 180)

Damer 0-25 år
2019: 128 (2018: 131)

Totalt antal ungdomar 0-25 år
2019: 297 (2018: 311)

Totalt antal medlemmar



Är det redan dags att börja skriva 
ihop slutorden för 
verksamhetsberättelsen? Tiden 
rusar iväg, lite för fort ibland. Vad 
kännetecknar året 2019 för 
Snättringe? Vi har arrangerat flera 
fina tävlingar som bl a 
Mörtsjödubbeln tillsammans med 
Söders SOL, Höstlunken och Natt 
Sprint Cup, som i år varit öppen 
för alla. Våra duktiga ungdomar 
har kanske skapat en ny trend, 
KM i inomhusorientering. 

Snättringe har börjat med bredd 
och motion för vuxna, där vuxna 
nybörjare är välkomna att prova 
på orienteringens ädla konst. Vi 
har fortfarande intensivkursen för 
vuxna, men vi hoppas att det blir 
en naturligt fortsättning att vara 
med på torsdagsträningarna för 
nya vuxna, för de som gått denna 
kurs. Vi har även i år börjat med 
att ha nybörjarlag för vuxna vid 
stafetter. Just för att de som aldrig 
sprungit stafett förut, ska få prova 
på denna magiska känsla, utan att 
behöva känna någon press. 

Efter årets Wild Camp gjordes en 
storrensning i klubbstugan, 
varmed expeditionen 
omvandlades till rehabrum. Vi 
hoppas på detta vis att även de 

som är skadade ska vilja komma 
till klubbstugan och träffa oss 
andra i klubben, även om de inte 
kan vara med och springa just 
nu. 

För första gången, vad jag vet, 
har vi haft en volontär hos oss. 
Anni från Finland har varit hos 
oss under hösten och hjälpt oss 
massor med t ex 
torsdagsträningarna, 
administration av olika slag, 
skolorientering och mycket, 
mycket mer. Vilken tillgång det 
har varit! Tack Anni för att du 
ville komma till oss. 

Snättringe har även haft fina 
framgångar vad gäller olika 
tävlingsresultat. Vi har också 
börjat synas inom skidorientering 
och mountainbikeorientering. Vi 
har nu även fått en 
mountainbikeorienterings
kommitté som vi inte har haft 
tidigare. Inom dessa två 
discipliner har vi haft duktiga 
tävlande inom bl a DM och USM. 
Vi har även haft duktiga tävlande 
inom orienteringslöpningen i SM, 
USM, veteran SM, DM:s alla 
distanser, Swedish League, O
ringen, stafetter och naturligtvis 
"vanliga" tävlingar. Ja vi syns 
nästan över allt. 

Våra fina resultat skulle inte 
finnas om vi inte hade våra 
duktiga ledare som planerar och 
arrangerar våra träningar. Det 

finns något för alla att välja på 
oavsett nivå och ålder. De som 
sköter om klubbstugan, kafét, 
hemsidan, sociala medier, 
planeringen av våra tävlingar, 
Wild Camp, klubbshopen m m är 
inte heller att förglömma. Utan 
alla engagerade medlemmar 
skulle vi inte vara något! Hoppas 
att ni alla vet hur viktiga ni är. Ni 
ställer upp i vått och torrt. Tack 
för att ni är så duktiga! Nu ser vi 
fram emot ett nytt år med nya 
utmaningar. Hoppas att vi ses då 
också. 

Ett stort tack går också till våra 
sponsorer Mila, Ullmax, Berras 
biluthyrning och Noname.

Styrelsen
Nadja Dahlström
Björn Salomonsson
CarlGunnar Forsberg
Karin Abel
Anna Tedhamre
Per Kallhauge

Vid författandet har även följande 
bidragit
Anders Wisén, Anneli Christie, 
Karin Flordal, Anders Bergmark, 
Fredrik Eggöy Markhester, 
Anneli Lidmar, Stina Boräng, 
Elisabeth Hector, Mats Bern, 
Gittan Gelius, Stefan Svensson 
Gelius, Jörgen Hector och David 
Hector.

Layouten till årets 
verksamhetsberättelse är gjord av 
Gustav Ekner.

Slutord
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